

中国统计学会 国家统计局统计科学研究所 主办

国家社科基金资助期刊

统计研究

STATISTICAL RESEARCH

*a Journal
of the National Statistical Society
of China and Research Institute
of Statistical Sciences*

ISSN 1002-4565



9 771002 456003

国内邮局代号：82-14

2013.10 第30卷
总第264期





STATISTICAL RESEARCH

第 30 卷第 10 期

(总第 264 期)

2013 年 10 月 15 日出版

目 录

SNA 关于中央银行产出计算方法的修订与中国相应计算方法的改革研究

- “SNA 的修订与中国国民经济核算体系改革”课题组(3)
出口贸易增加值测算的微观基础 高敏雪 葛金梅(8)
贸易数据的比较和比对 贾怀勤(15)
行政记录:政府统计不可忽略的数据资源 方越峦 刘建平(22)

我国地方政府债务风险评价 李腊生等(30)

- 我国大中城市住房市场的价量相关性 张凌 温海珍(40)
系统性金融风险度量方法的比较与应用 赵进文等(46)
个人住房贷款违约预测与利率政策模拟 方匡南 吴见彬(54)
中国信用卡市场持卡人透支行为研究 沈红波等(61)
资本市场应计异象:模型误设还是错误定价 杨开元等(68)
人民币汇率变动对国内物价的传递研究 贺晓波 李婧怡(75)
农户退耕还林政策的参与决策研究 万海远 李超(83)
战略人力资源管理对企业绩效的影响研究 李玉蕾 袁乐平(92)

一般门限非对称误差修正模型的估计与检验 欧阳敏华 雷钦礼(97)

· 来稿摘要 ·

- 政策规则还是相机抉择(108)进城农民工超时工作的成因与特征研究(111)

STATISTICAL RESEARCH

Vol. 30 , No. 10(Series No. 264)

CONTENT

Study on Revised Calculation Methods on Output of Central Bank in SNA and Relevant Reform in China Researching Group on “Revision of SNA and Reform of Chinese System of National Accounts” (3)
Measuring Value Added in Chinese Exports Based on the Firm-level Data Gao Minxue & Ge Jinmei (8)
Comparison and Conciliation of Trade Data Jia Huaiqin (15)
Administrative Records: An Indispensable Data Resource to Government Statistics Fang Yueluan & Liu Jianping (22)
Risk Assessment of Local Government Debt in China Li Lasheng et al. (30)
Study on Price-volume Correlation Mechanism in the Chinese Housing Market Zhang Ling & Wen Haizhen (40)
A Comparison and Application of Systemic Risk Measures Zhao Jinwen et al. (46)
Default Forecasting on Housing Mortgage and Interest Rate Policy Simulation ... Fang Kuangnan & Wu Jianbin (54)
Study on the Cardholder’s Overdraft Behavior in Chinese Credit Card Market Shen Hongbo et al. (61)
The Accrual Anomaly in Capital Market: Misspecification or Mispricing Yang Kaiyuan et al. (68)
Research on RMB Exchange Rate Pass-through into Domestic Prices He Xiaobo & Li Jingyi (75)
Study on the Participation in Decision-making on Sloping Land Conversion Program for Peasants Wan Haiyuan & Li Chao (83)
Study on the Impact of Strategic Human Resource Management on Firm Performance Li Yulei & Yuan Leping (92)
Estimation and Testing in General Threshold Asymmetric Vector Error Correction Model Ouyang Minhua & Lei Qinli (97)